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ZAPISNIK 
sa 9. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 02. listopada 2014. 

godine sa početkom u 19.00 sati u prostoriji Narodne knjižnice i čitaonice 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Nino Putniković, Boris Bašić, Tome Juraga, Viktor Banov, 

Josip Juraga, Nedjeljko Mudronja, Mateja Bašić, Mate Skračić,  

Odsutni: Toni Papeša (opravdano), Darko Turčinov (opravdano),  Dragica Bašić (opravdano). 
 
Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik OMK, Mare Kovačev, donačelnica OMK, Vedrana T. 
Šandrić-pročelnica OMK, Vesna Juran-djelatnica OMK, Mirna Donđivić-djelatnica OMK, Josipa 
Skračić- djelatnica OMK. 
 
Zapisničar: Vesna Juran 
 
Utvrđivanje kvoruma 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirala da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 8 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEĆNIČKIH PITANJA  

Nino Putniković: ja bi pitao o nastavku radova na pročistaču, tamo je navodno ponovno 
nastao problem oko vlasništva, izvlaštenja pa su neki radovi zaustavljeni i da li su nastavljeni, 
da li je stvar izglađena, dogovorena? Ono što bi bilo po meni vrlo bitno a to je s obzirom na 
odlične veze koje imamo , koje ima načelnik sa županom i dožupanom da se te neke stvari 4 
godine držu u ladici , mi je stvarno, očito da je tako ali mi je stvarno neprihvatljivo da neki 
zahtjevi koji su upućeni 2010. godine u prosincu do današnjeg dana nisu riješeni i da se 2014. 
godine  dovodi u pitanje početak radova. Volio bi da nam načelnik pojasni tu situaciju i 
eventualne slijedeće korake.  
Ivan Božikov: to je stvar koja traje već neko vrime, odmah po početku mandati prije 4 godine 
ili 5 godine, znajući di se nalazi pročistač i kuda prolazi trasa kanalizacije ja sam pozvao obitelj 
Čoga, Vukušić i Kovačev iz razloga što je tada bio planiran na njihovoj parceli pročistač i mi 
smo tada trebali početi rješavati znajući da će u dogledno vrijeme  doći do gradnje. U tu 
svrhu je na tren izaša sudski vještak mislim da je bija Drinković koji je procjenija, odnosno 
raspon procjene za predmetnu parcelu. S obzirom da je nama potreno 3000 m2, a tamo je 
bilo 5000 m2 mi smo čak nudili da kupimo cilu da se ne cijepa, međutim to nije bio problem 
već je bila problem cijena i oni su tražili tada 200 eura po kvadratu, ja sam i reka da to na 
žalost ne mogu prihvatiti iz razloga što ne radim sebi kuću nego nekakav javni projekt za koji 
postoje nekakva pravila i netko drugi utvrđuje cijenu niti tu ima prostora za veliku pogodbu, 
da nas ne bi sutra netko doveja u koaliziju, odnosno u pitanje neke nemoralne radnje . 
Kasnije smo vidili kako su godine išle da su upravo radi tih stvari se najveće afere događale, 
mešetarenje sa zemljištima, cijenama itd. Pokušali smo još u nekoliko navrata to nekako iz 
dogovarati, nudili smo onu Sokolsku  njivu u zamjenu za tih 3000 m2 a 2000 m2 da ostane, pa 
neko će dobiti dvi građevinske parcele nekomu će ostati 2000 m2 maslin i tako, to su bile 
neke varijante, međtum stalo se na 200 eura i gotovo. Nakon toga mi smo se našli na čudu da  
ne idemo u izvlaštenje s obzirom da se radi o velikoj parceli za koju su oni rekli da im je od 
sentimentalne važnosti i da ne idemo na silu u izvlaštenje na što smo imali pravo ja sam 
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odlučija da projekt preslikamo i zatražimo izmjenu i dopunu projekta i lokacije s time ne 
samo da sam doveja sam otkup u pitanje pogotovo iz razloga što se tamo na toj drugoj 
poziciji nalazilo možda 20 vlasnika, nego sam doveja u pitanje cili projekt i iz toga razloga se 
počelo raditi ne od pročistača od kraja nego od ovih faza drugih dok je ovo u fazi rješavanja 
ova parcela na kojoj će biti pročistač . Međutim  uspili smo sa tih 20 postići  dogovor, 
potpisali ugovore i isplatili. Ostao je jedino Božo Sušec, onaj što je napravija kuću, a tom 
kućom smo se borili godinama i konačno nekako uspili da se sruši. Srušila se međutim ostala 
je parcela i opet smo imali istu priču, ovaj je tražija 150 eura, ja sam reka ne dam, ono što je 
slično u obe dvije priče a daje odgovor na drugi dio vašeg pitanja je taj da ta gospođa Barišić 
je poprilično zagovarala, zanemarivala procjenu vrijednosti porezne, procjenu vrijednosti 
vještaka i davala u tom trenutku prava strankama, sve do trenutka dok ja nisam reka da to 
sve šta je rekla da i napiše, a onda ću ja to šta ona napiše znati di ću poslati. To je bilo lani, 
odnosno ove godine, početkom, tek je onda stvarno počela rješavati predmete. Neću više 
govoriti vezano za odnose stranaka i gospođe Barišić, to ću kad bude vrime, ako bude 
potriba, ali uglavnom to je to. Znači, u ovo trenutku  mi imamo situaciju da smo uveli 
izvođača u radove iz razloga što do kraja 2015. godine mi novce moramo potrošiti. U isto 
vrijeme smo znali, ja sam zvao gospođu Čogu znajući da je njena parcela jedna od većih i da 
veliki dio trase ide preko njene i jedino mi je ta velika bila poznata i ja sam nju zvao i tražija 
da se nađemo u Murteru u kancelariji s time da sam prije toga i to sam skrenija pozornost da 
smo stavili na Internet trasu parcele na Internet i na oglasnu ploču i na to sam joj skrenija 
pozornost i pozva je da dođe u ured da eventualno postignemo dogovor o nepotpunom 
izvlaštenju jer cijev ide na dubinu od 3 metra i mi smo obavezni vratiti teren u prvobitno 
stanje i za to obeštetiti ukoliko vlasnik to traži, međutim ona je rekla krenite vi sa 
izvlaštenjem pa ćemo vidjeti šta će ispasti. Mene nije nažalost bilo direktor je predvidija 
situaciju i ja sam reka izvođaču prije nego sam iša, da se krene raditi ozdola dok se ovo ne 
riješi, međutim svi su to nekako predvidili i izvođač je krenija raditi onako kako mu struka 
nalaže, najlakše ozgora i onda nakon toga sam ga zamolija pošto me zvala Čoga, sam ga 
zamolija da preskoči tu parcelu i radi ono doli. Pri tome sa današnjim danom, znači radi se 
već tjedan dana mi nemamo problem nikakvi, nitko se nije javija, ljudi su dolazili rekli da je 
sve u redu. Ostala je još jedino ta parcela. Slijedeći korak je taj ponovno se moram postaviti u 
situaciju da pozovem i pozvati ću da se nađemo i da postignemo dogovor, znači sve ono što 
zakon predviđa  mi smo voljni ispoštivati. Poštivati ćemo ako triba i korak dalje jer uvik je 
ostalo neriješena situacija oko prilaza kući i ovo di je dvorište od ambulante i tamo je onaj 
komad zemlje općinski, tako da ima prostora za dogovor. Ukoliko dogovor bude iša van onoga 
što je struka procijenila takav dogovor će biti predložen ovdi na Vijeću.  

Nino Putniković: ta gospođa Barišić to je državni ured  

Ivan Božikov: samo da znate to je toliko mučno teško i loše da je čak i ne samo kod nas nego i 
u Hrvatskoj da je Hrvatska Vlada imenovala koordinatora za imovinsko-pravne poslove 
gospodina Leku, čovik koji samo to radi i u ime Vlade vrši pritisak na urede i djelatnice da to 
završavaju. Jer svi oni projekti koji budu odobreni za financiranje EU sredstvima uvik ih čeka 
na kraju rješenje imovinsko-pravnih poslova. Ja sam na zadnjem sastanku našeg tima ovog 
voditelja tima i direktora Murtele, donačelnica i ista takva ekipa bez načelnika u Tisnomu 
zamolija ih da zamolu svoga načelnika i da svojim autoritetom saborskog zastupnika također 
izvrši pritisak na mjerodavne iz razloga što se radi i o Betini i o Betinskim imovinsko-pravnim 
poslovima koji će biti još kompliciraniji iz razloga što procedura nije još ni započeta. 

Nino Putniković: zahvaljujem na odgovoru.  
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Viktor Banov: imam informacije da jedna tvrtka tu u okruženju, naime tvrtka Škojić je slala 
upite o korištenju dvorane međutim nije dobila nikad odgovor.  

Ivan Božikov: ja to kao načelnik niti moja tajnica nije to zaprimila, meni to na stol nije došlo 
ali to tribate pitati direktora, vjerojatno je došlo na Murtelu. 

Viktor Banov: Vjerojatno da. Pitati ćemo onda njih. 

Mate Skračić: neki dan smo za vrijeme svečane sjednice na vašoj prezentaciji imali prigodu 
čuti o nekakvom natječaju za subvenciju solarne opreme na otocima, pa ste rekli tom 
prigodom da je objavljen na internetu i da se može aplicirati, međutim ne možemo ga naći.  

Vedrana T. Šandrić: načelnik je vjerojatno htio reći informaciju, da smo objavili na internetu 
da smo dobili sredstva. Međutim tu je došlo do jedne greške u ispuštanju odluke od strane 
Fonda oni su u odluci i rješenju nama dodijelili 60% sredstava , a po natječaju mi smo 
aplicirali na 80%. Radi se o Kornatima. Znači, prva skupina otoka i mi smo u svom zahtjevu i 
svoj popratnoj dokumentaciji rekli da se radi od 80%. Dosta je bilo grešaka u toj njihovoj 
odluci, između ostalog stalno se piše općina Murter, pa na drugom mjestu općina Murter-
Kornati i ja sam ih upozorila na te greške jer ako se piše općina Murter-Kornati a radi se o 
Kornatima, znači bitno je naglasiti općina Murter-Kornati a ne Murter, jer oni imaju nekakva 
izvješća, dobiju statističke podatke općina Murter, Murter nije skupina prvih otoka nego 
drugih i onda ih ja upućujem na  ovaj drugi naziv. Sad je obećano od strane fonda to vodi 
gospodin Blažeković koji nam je obećao već prije 20 dana da će to ispraviti. Mi smo se pisano 
očitovali i po odluci tražili ispravak i ta sredstva u iznosu od 90.000 kuna nisu mala, ali je 
činjenica ako krenemo na krivi način onda smo prema krajnjem korisniku u situaciji da on 
neće dobiti 80% nego 60% i to je loša situacija. 

Mate Skračić: znači čekamo taj ispravak pa će taj natječaj biti objavljen. 

Vedrana T. Šandrić: natječaj smo mi napisali i njima poslali na kontrolu i tražimo samo 
ispravak tog postotka u iznosima. Iznos od 90.000 kuna je osiguran od ukupne investicije od 
150.000 kuna to će se povećati na sto i nešto od strane Fonda a to nije baš tako zanemarivo 
jer u konačnici svaki korisnik ne može dobiti neka znatna sredstva, a ako računamo na 5 
korisnika, neka svih pet dobije, jer tako smo radili procjenu za 5 korisnika. To je nekakav pilot 
projekt za Kornate koji bi onda u suradnji sa NP-om proširili u jedan širi bolji projekt. 

Mate Skračić: još jedno pitanje vezano za jedan projekt koji je također načelnik na istoj 
prezentaciji sa ponosom najavija a to nije prvi put da ja pitam za igralište kod škole koji se sad 
već naziva stadion. Znači ponavljam pitanje od unazad nekoliko vijeća di je projekt za taj 
stadion di je javna rasprava di su konkretni pokazatelji o tom projektu. Znači imamo samo 
neke riči, neke najave, neke čak radove, nasipanja tamo koja se stihijski rade, ne znam na 
osnovu čega. Jeli ima sad  nešto novo ili se to i dalje nasipa pa kad bude bude.  

Ivan Božikov: projekt je u izradi i biti će gotov kroz koji dan. Kroz desti misec će biti gotov i 
onda ćemo ga prezentirati.  

Mate Skračić: to je kao idejno rješenje koje će onda ići na dozvole ili šta? Možeš li reći par riči 
o kakvom se stadionu radi.  

Ivan Božikov: travnato igralište 65x90 

Mate Skračić: tribine, gledalište 

Ivan Božikov: tribine i gledalište ništa zbog troškova, samo ograda i klupa i zaštita za sportaše.  
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Mate Skračić: ni tuševi  

Ivan Božikov: tuševe bi u prvoj fazi koristili u dvorani, a može se predvidjeti mogućnost , 
instalacije se mogu predvidjeti ali ne bi sad išli u te troškove u početku. Može se predvidjeti 
onaj kao u Vodicama kontejnerski.  

Mate Skračić: po meni je to jako neozbiljno ali hvala na odgovoru. Još jedno pitanje 

Ivan Božikov: a to je treće 

Mate Skračić: pitaj ti Tome o ovom dopisu i načelnik je dobija 

Vedrana T. Šandrić: uputili su na vijeće, e sad je pitanje da li će vijeće o tome raspravljati ili 
neće ili ćete ocijeniti da nije zrelo za neku raspravu i odlučivanje nego  

Nino Putniković: mi bismo u svakom slučaju ovu inicijativu kao vijeće podržali. Piše obrt 
Mehanika Murter, vlasnik Jakov Lovrić i Luka Marine Murter d.o.o., Luka Skračić. Predmet: 
ponuda o suradnji i zajedničkom ulaganju. „gospodo Vijećnici i gospodine načelniče, dobro 
vam je poznata problematika malih privrednih subjekata u Murteru čija je djelatnost vezana 
uz more i na moru. Isto tako su vam poznati problemi vlasnika malih tradicionalnih brodova 
(na čiju brojnost i obnovu zahvaljujući udruzi Latinsko idro smo svi ponosni), a čiji opstanak 
ćemo dovesti u pitanje ukoliko promptno ne odgovorimo na njihove potrebe, a to su uređeni i 
utvrđeni vezovi u postojećoj luci i problem njihova održavanja i servisiranja istezanje i 
priručna radionica. Prostor za ovu namjenu je bio rezerviran i utvrđen prostornim planovima 
u veličini od 2 400 m2 između prostora benzinske stanice i prostora marine Hramine. Do 
danas neobjašnjenim postupkom utvrđivanja granica koncesije marine Hramina ova činjenica 
je izostavljena i navedeni prostor je obuhvaćen koncesijom marine u dva koncesijska 
postupka, to su činjenice o današnjem stanju. Držimo da je potrebno započeti proces 
realizacije ovog projekta bez obzira na današnje stanje (za što smo sigurni da ćemo dobiti 
podršku svih građana Murtera). Potrebno je donijeti prostorno planske dokumente ili izmjene 
i dopune postojećih planova kako bi se izvršilo izuzeće prostora za ovu namjenu iz koncesije 
marina Hramina. Navedeni prostor bi  imao strogo definiranu namjenu, istezalište za brodove 
domicilnog stanovništva, potreban servisno uslužni prostor, radionice, prostor za rad udruge 
kao što je Latinsko idro, Jedriličarski klub i sl. naši primarni interes ovom projektu je realizirati 
pristup moru za našu djelatnost i mogućnost obavljanja cjelokupne usluge na toj lokaciji, a 
istovremeno pružati usluge komunalnog istezališta po cijeni koju utvrdi općinsko vijeće.  U 
ukupnom projektu smo voljni sudjelovati na načelima privatnog javnog partnerstva, a 
međusobne odnose utvrditi ugovorom s jasno utvrđenim obvezama i pravila u skladu sa 
interesima građana naše općine i zakonskom regulativnom. Projektu smo spremni pristupiti 
odmah. Za sve konkretne prijedloge spremni smo na suradnju. U očekivanju vašeg kreativnog 
i brzog odgovora stojimo vam na raspolaganju.  Jakom Lovrić i Luka Skračić“.   

Ivan Božikov: kontaktira me gospodin Lovrić vezano za tu temu i usmeno me pita vezano za 
mogućnost takvoga sadržaja negdi uz obalu. Onda sam mu ja reka da napravi jedno pismo 
namjere da ću ga prezentirati vijeću i onda ćemo pomalo dalje.  

Nino Putniković: pismo namjere koje bi što, definiralo lokaciju prostor što? 

Ivan Božikov: e, a ovo je nešto slično. To je kao pismo namjere.  

Nino Putniković: što vi Vedrana mislite što bi bilo, da ovo stavimo kao točku pa da je 
podržimo kao takvu ili  
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Vedrana T. Šandrić: ovo je sad pročitano kao vijećničko pitanje mada sam ja mislila da je bolje 
da se stavi jer se evo sad već otvara rasprava. Mislim da je bolje da to stavite kao točku 
dnevnog reda jer iz ovog sadašnjeg razgovora vidi se da su tu nešto treba raspraviti odnosno 
donijeti bilo zaključak bilo odluka. Ja ne kažem da je ovo zrelo za odlučivanje u smislu da se 
nekome nešto 100% obeća ali da se dadu nekakve smjernice što dalje sa tim zahtjevom. 
Barem radi neke pristojnosti i radi ozbiljnosti problema trebalo bi barem u obliku zaključka 
reći šta je ovo vijeće spremno  učiniti kao neke početne radnje  

Ivan Božikov: ili smo mogli po meni  možda nešto pokrenuti kroz izmjene i dopune  

Vedrana T. Šandrić: apsolutno, ali ako ste suglasni da je ovo spremno da bude točka dnevnog 
reda, prijedloga konkretnog da će biti zaključak, odluka, suglasnost. Mislim da je bolje da 
stavite na dnevni red pa da onda  

Nino Putniković: pa dobro staviti ćemo na dnevni red pa ćemo nekakav zaključak doniti. Pa da 
nekoga pitamo možda ministarstvo da vidimo kakve su mogućnosti tu oko granica koncesije 

Vedrana T. Šandrić: to su sve osjetljiva pitanja, stavite na dnevni red pa neka se otvori 
rasprava.  

Ivan Božikov: ja imam nešto, ali možda je i to za dnevni red. Procijenimo zajedno pa 
odlučimo. U  zadnje vrime počeli su me kontaktirati ljudi iz Kornata, odnosno više-manje 
odnosno ljudi koji su u njihovo ime radili legalizacije. Tu će u dogledno vrime doći do velikog 
problema na koji smo mi nebrojeno puta ukazivali, čak slali dopise kao inicijativu pokretanja 
prostornog plana iz razloga šta u vrime kad se sve građevine divlje u ovoj zemlji legaliziraju 
neće biti moguće one koje su na prostorima nacionalnih parkova a izvan su tradicijskih 
naselja. I već su neki počeli dobivati prve obavijesti koje prethode odbijenici da su izvan 
tradicijskih naselja. S obzirom da su i naša pisanja nastojanja i naša usmena nastojanja nisu 
ponukala upravno vijeće NP Kornati, odnosno ravnatelja da se pokrene oko ovog pitanja koje 
je u biti najozbiljnija tema od svih tema. To znam iz razloga što iz razgovora ima dva dana sa 
ministrom zaštite okoliša koji pojma nema o toj temi niti da je ko šta spomenija, a kamo li šta 
da se  pokrenulo. S obzirom da je upravno vijeće prvi korak vezano za ovu temu, a znamo da 
je upravno vijeće i političko tijelo imenovano do strane politike koja je trenutno u poziciji da 
odlučuje pita bi da li predsjednica vijeća s obzirom da je i predstavnik na neki način i te 
politike upoznata sa ovim problemom.  

Mateja Bašić. Ne.  

Ivan Božikov: da li da ovo stavimo na dnevni red i da donesemo zaključak prema upravnom 
vijeću N.P. Kornati da se hitno najhitnije pokrene. 

Nino Putniković: to je isključivo za NP Kornati ne za Žut 

Ivan Božikov: ne, samo za park. Ne tribam vam niti govoriti o koliko se ljudi radi, ozbiljan je 
broj kuća koje su dovedene u pitanje, a pogotovo ljudi koji imaju ozbiljnu egzistenciju  

Nino Putniković: jesu li se oni obraćali upravnom vijeću kao kroz udrugu Kornatari.  

Ivan Božikov: koliko sam ja iz razgovora ima čuti ali to je neslužbeno i ne bi tija da se to uzme 
maksimalno ozbiljno da je njima uvik bilo obećavano da je to pokrenuta priča  

Mate Skračić: tako sam i ja čuja. 

Ivan Božikov: svi smo tako čuli i drago mi je da si to reka. Vuče nas se za nos godinama i 
mislim da i politika mora dati neki odgovor i uključiti se ozbiljno s obzirom da znamo koja je 
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konstelacija upravnog vijeća, znamo koliko smo tamo zastupljeni i evo sad je rezultat toga je 
ovo što imamo. A ono što ja znam i siguran sam slijedeći korak upravnog vijeća bi treba biti 
upravno pokretanje prostornog plana i to je već bilo praktički, ja mislim da su se slale neke 
inicijalne one za vrijeme predsjednika Turčinova, nisam siguran ali mislim da je.  

Mateja Bašić: a što kaže na to ravnatelj Bobinac.  

Ivan Božikov: ništa. šta će reći kad je prošlo puno godina a on govori da je a mi znamo da nije 

Mate Skračić: da li je sad nešto novo  

Ivan Božikov: ja nemam nikakvu informaciju. Ja sam taj problem spomenija nekidan u župnoj 
dvorani na radionici. Mislija sam da će se on referirati međutim nije.  

Vedrana T. Šandrić: ja mogu samo reći da opet po privatnim razgovorima da nije on da kao 
ravnatelj je protiv toga. On je svjestan toga da se jedino izmjenama prostornog plana Kornati 
može učiniti to da se legaliziraju te kuće, ali pošto je postupak legalizacije debelo već zagazio i 
većina predmeta je završila u Zagrebu ja se bojim da je to njemu administrativno odbijeno pa 
rješenja o rušenju da se ne bi to dogodilo. Mi nemamo pravu evidenciju ni broja predmeta za 
Kornate, apsolutno nikakve evidencije. Ne zato što mi to ne  bi htjeli imati, nego jednostavno 
što nema izvor iz kojeg ćemo dobiti točan podatak koliko je zahtjeva za legalizaciju objekata 
na Kornatima dobiveno. I nemamo ni od koga ni od Šibenika a pogotovo sad od Agencije iz 
Zagreba. Meni je čudan ta situacija ali zato mislim da je bitno da N.P. Kornati koji upravlja tim 
prostorom zaista na nasu inicijativu ili da idemo zajedno da tražimo koliko je to popis 
objekata, gdje su i da vidimo što se to može eventualno uklopiti u plan izmjenama  i 
dopunama plana. Morate znati da svaka ona vala toliko malo toga prostora ima kao 
građevinskog dijela da je to sve već izgrađeno odnosno napućeno. Svaka kuća koja je van 
onog štrikanog prostora je upitna i vjerojatno će biti rušena.  

Ivan Božikov: očekujem da toga ima dosta čak kad je zadnji plan izrađen već tada nisu svi 
objekti bili obuhvaćeni i granice koje su tada bile predložene potvrđene obuhvaćene su ili ne 
sve ili strogo uz kuću, tako da vrlo malo ima građevinskog terena u Kornatima po tome planu. 
Odgovor ravnatelja je bija pa neće valjda rušiti.  

Mateja Bašić: što sprječava ravnatelja da on potegne  tu inicijativu. 

Vedrana T. Šandrić: mislim ništa nego možda naša inicijativa (prekinuta) 

Ivan Božikov: on je meni reka da je u više navrata spominja Upravnom vijeću i da Upravno 
vijeće mora doniti odluku o izradi ne ravnatelj. On je reka meni da je predlaga, a Upravno 
vijeće ga nije poslušalo.  Zato govorim da je politični moment s obzirom da je političko tijelo. I 
trebaju se svi tu uključiti.  

Boris Bašić: je li potekla nekakva pisana inicijativa od strane  udruge Kurnatari? 

Ivan Božikov: zajednički smo slali nešto ja mislim.  

Mate Skračić: bilo je sigurno. 

Boris Bašić: mislim da je tema itekako zrela za Vijeće i da bismo imali kvalitetnu mogućnost 
stvaranja i zaključaka i inicijativa moramo imati i podloge što je do sada napravljeno, jer rekla 
kazala od toga nema ništa. nego što imamo papirnato, ako imamo nekakve pisane tragove, 
pisane inicijative da bi se stvari pokrenule. 

 Mate Skračić: evo ja ću vidjeti u udruzi ako ima šta od dopisa.  
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Boris Bašić. To bi bila tema za jedno brzo općinsko Vijeće jer sada stavljati to bez pripreme. 
Imamo li kakvu pripremu za to?  

Vedrana T. Šandrić: nemamo pripremu ali mislim da ne moramo sad u obliku zaključka ali bi 
mogli da se obavežemo da što prije prikupimo neke podatke i onda da sa inicijativnom idemo 
prema Upravnom vijeću parka. Ne ravnatelju nego Upravnom vijeću koji donosi odluke, ali za 
Kornate su višestruki problemi. Vi znate da smo  mi pokrenuli onu inicijativu  utvrđivanja 
pomorskog dobra i do dan danas  nismo  dobili niti jedno pisano slovo dogovora, što nije u 
redu, jer rješavanje imovinsko pravnih odnosa i granice pomorskog dobra uvjetuje rješavanju 
legalizacije objekata, tako da je to sve povezana priča te jedan problem vuče drugi i ako ćemo 
se držati toga nemate granice pomorskog dobra, nemate određeno ni vlasništvo do kada ti 
ljudi trebaju čekati da bi upisali ili uknjižili.  

Boris  Bašić: ali ovo što kažete za granice pomorskog dobra to je stvarno prestrašno. To je 
strašan odnos organa države i prema ljudima i prema donatorima koji su dali novce za taj 
projekt. I to su udruga Kornatari itekako pisali.  

Ivan Božikov: mogu reći da se ravnatelj za tu temu zauzeja. 

Boris Bašić: evo predlažemo da se ova točka problema, kako bismo je definirali, zaključak 

Mateja Bašić: ne da se stavi na dnevni red nego da se izvuče zaključak  sada o tome da se 
pribavi ono što imamo i da sastavimo temeljem toga nekakav dopis. 

Boris Bašić: a možemo li to napraviti sada na aktualnom satu?  

Vedrana T. Šandrić: na aktualnom satu se ne donose zaključci.  

Boris Bašić: prema tome moramo nekako staviti ovu točku i donijeti zaključak da se u što 
skorije vrijeme donesu svi dokumenti. 

Vedrana T. Šandrić: načelnik je stvarno u svim kontaktima upozoravao na taj problem, a ovo 
što mu je Zmajlović zadnji put rekao da će se to rušiti jer je to u nacionalnom parku i to je 
njega ostavilo bez teksta. 

Boris Bašić: ma prestrašno je ovo prvo a to je i jedan vlada i druga vlada i ja ne znam koliko je 
još vlada prošlo da se ništa nije napravilo za određivanje granica pomorskog dobra sve je 
jasno.  

Vedrana T. Šandrić: da, a ljudi su krivi što rade, grade, krivi su što ne upisuju svoje vlasništvo  

Boris Bašić: odrediti pomorsko dobro nije nikakva mudrost ne može biti ni Parku ni van Parka.  
Pomorsko dobro se jako dobro zna. Nova izmjera se radila u općini Tkon i nikakvog problema 
sa pomorskim dobrom nije bilo.  

Ivan Božikov: vezano za legalizaciju to i nije toliki problem veći je problem vezano za uknjižbu, 
jer su počele neke legalizacije stizati iako nije određena granica.  

Vedrana T. Šandrić: nažalost za ono što je stiglo je.  

Nino Putnković: neka se donese zaključak da se do slijedećeg vijeća  

Ivan Božikov: možemo odmah zaključak   

Vedrana T. Šandrić: ne ne ovo je sat vijećničkih pitanja nego neka bude točka dnevnog reda.  

Ivan Božikov: nemamo mi tu nikakve podloge ni materijala s obzirom na to to i to tražimo da 
se hitno pokreče procedura.  
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Boris Bašić. Očemo li nekako definirati 

Mate Skračić: kad dođe na red.  

Mateja Bašić: imam ja jedno pitanje.  Danas nam se obratio ravnatelj Bobinac u vezi veza za 
brodove od Nacionalnog parka  

Ivan Božikov: da Murtelu se treba dogovoriti. Reka je Ante da su oni nešto razgovarali.  

Mateja Bašić: jeli ima mista za te brodove?  

Ivan Božikov: tribati će nekoga maknuti pa će biti, ali kako ćemo maknuti kad nemamo 
osnove za micanje. Ali mogu oni pinicu staviti na muring i stavi brod.  A imaju sada -5,6,7 
brodova  

Mateja Bašić: mislim da se radi o neka tri broda koja triba smistiti.  

Ivan Božikov:  pet ili šest. Mi nemamo osnove dati nikome ništa niti imamo pravo niti direktor 
smije potpisivati ugovor niti će, niti ću ja stiskati na nešto što ne može.  

Tome Juraga: samo jedna mala digresija da pravnica kaže vezano za ovu točku 5. znači taj 
odbor nije  kompletan  

Mateja Bašić: evo načelnik će povući  

Ivan Božikov: već mi je govorila to Mateja pa ćemo je skinuti i gotovo  

Tome  Juraga: da mi napravimo na kraju ove sjednicu da imamo odbor koji je valjan.   

Mateja Bašić: to je Tome na drugoj točki 

Vedrana T. Šandrić: on predlaže da ne bude rješenje o razrješenju nego da donesete odluku o 
izmjeni i dopuni odluke o osnivanju odbora gdje je rečeno da odbor ima pet članova, znači u 
tom članku gdje je pet članova, znači da ovi koji su dali ostavke i sama izmjena odluke 
uvjetovati će izmjenu rješenja. Dali ćemo pisati rješenje o izmjeni i dopuni rješenja ili ćemo 
pisati novo rješenje kojim ovo stavljamo van snage, mislim da je tehnički bolje, imenovanje 
novog odnosno istog i stavljanje van snage u završnoj točci one stare.  

Mateja Bašić: znači izmjena odluke o osnivanju odbora  

D n e v n i   r e d 

 
1. Usvajanje zapisnika 8. redovne sjednice i 7. izvanredne sjednice 
2. Izvješće načelnika 
3. Izviješće o izvršenju proračuna 
4. Rebalans proračuna  
5. Odluka o pokretanju postupka nabave za izbor izrađivača strategije prostornog 

uređenja 
6. Konvalidacija Odluka i rješenja/Telefonske sjednice  
7. Prijedlog Hrvatske pošte 
8. Prijedlog T-com-a 
9. Ugovor o subvenciji poduzetništva (Jadranska banka)  
10. Zahtjev Ene Jajaš  
11. Prijedlog Odluke o odricanju od prava prvokupa – Otok RADEJ, vlasnik BOŽIKOV 
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Ivan Božikov: ja imam dvi nadopune. Ovaj zahtjev je doša jučer pa ako će biti tema dnevnog 
reda ili neće.  Može biti i na drugoj sjednici. Radi se o zahtjevu za suglasnost za ishođenje 
dozvole za otvaranje beach bara na Slanici. Radi se o gospođi Žulj. Parcela je prema Pod 
Raduču, nekih 50 metara od Morskog pasa. S obzirom da se radi o Slanici i druga nadopuna je 
stavko vezano za Kornate  

Mate Skračić: zaključak prema Upravnom vijeću 

Ivan Božikov: to je druga i treća je ova, pismo namjere Luka marine i Brodomehanika Jakov 
Lovrić  

Vedrana T. Šandrić: ovo su četiri nadopune dnevnog reda 

Mate Skračić: znači četvrta je s naše strane izmjena i dopuna odluke o osnivanju odbora za 
prostorno planiranje i uređenje. Minja se broj i sastav.  

Mateja Bašić: ja predlažem da povučemo prijedlog točku 8. Prijedlog T-com-a zbog 
nedostatka materijala. Prijedloge stavljam na glasovanje.  

1. Prijedlog: Zahtjev za suglasnost  

Tko je ZA da bude uvršteno u točku dnevnog reda? Suzdržan? Protiv?  Jednoglasno.   

2. Prijedlog: Zaključak Upravnom vijeću NP Kornati za iniciranje 
prostornog plana  

Tko je ZA da bude točka dnevnog reda? Jednoglasno prihvaćeno. 

3. Prijedlog: Pismo namjere Luka marine i Brodomehanika 

Tko je ZA da bude točka dnevnog reda? Jednoglasno prihvaćeno.  

4. Prijedlog:  izmjena odluke o osnivanju odbora za prostorno 
planiranje i uređenje  

Tko je ZA da bude točka dnevnog reda? Jednoglasno prihvaćeno.  

 

Nakon izmjena i dopuna dnevni red glasi: 

1. Usvajanje zapisnika 8. redovne sjednice i 7. izvanredne sjednice 
2. Izvješće načelnika 
3. Izviješće o izvršenju proračuna 
4. Rebalans proračuna  
5. Odluka o pokretanju postupka nabave za izbor izrađivača strategije prostornog 

uređenja 
6. Konvalidacija Odluka i rješenja/Telefonske sjednice  
7. Prijedlog Hrvatske pošte 
8. Ugovor o subvenciji poduzetništva (Jadranska banka)  
9. Zahtjev Ene Jajaš  
10. Prijedlog Odluke o odricanju od prava prvokupa – Otok RADEJ, vlasnik BOŽIKOV 
11. Zaključak Upravnom vijeću NP Kornati za iniciranje prostornog plana  
12. Pismo namjere Luka marine i Brodomehanika 
13. Izmjena odluke o osnivanju odbora za prostorno planiranje i uređenje  

 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
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1. Usvajanje zapisnika 8. redovne sjednice i 7. izvanredne sjednice 

 

 Zapisnik 8. redovne sjednice prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 Zapisnik 7. izvanredne sjednice prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Izvješće načelnika 
1.1.  Komunalni doprinos 

U razdoblju od ožujka 2014. godine do rujna 2014. godine izdano je: 

-  85. Rješenja o komunalnom doprinosu  
- od ožujka 2014. do rujna 2014. g. naplaćeno je 1.251.022,82 kuna komunalnog 

doprinosa 

1.2. Legalizacija  

- Od zaprimljenih 130 dokumentacija za legalizaciju izdano je 127 Rješenja za naplatu 
naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru 

-  
1.3. Bagatelna nabava 

Sklopljena su 3 ugovora i to: 

- O nabavi komunalne opreme (kante za sakupljanje selektiranog otpada (196.425,00 s 
pdv-om) 

- O nabavi sprava za dječji zabavni park (186.398,75 kn s pdv-om) 
- Rekonstrukcija sustava oborinske odvodnje u ulicama Butina i na škaji ( 371.150,00 kn 

s pdv-om) 
 

Četvrti postupak bagatelne nabave za nabavu komunalnog vozila za prijevoz otpada je u 
tijeku. ( procijenjena vrijednost komunalnog vozila je 180.000,00 kn bez pdv-a 
 
1.4.  Potvrde, uvjerenja i suglasnosti 

U redovnim djelatnostima JUO je i izdavanje potvrda, uvjerenja i suglasnosti 
 
- izdanih 7. suglasnosti za priključak (HEP d.o.o., T-COM) 
- izdanih 28. obavijesti o namjeni zemljišta 

 
1.5.  Koncesijska odobrenja 
Od koncesijskih odobrenja izdano je 35 rješenja za 2014. godinu. 
Bitno je naglasiti da je zbog izmjena zakona prihod od koncesijskih odobrenja bitno umanjen 
odnosno sveden na svega  10% u odnosu na prihoda ostvaren po ovoj osnovi dosadašnjih 
godina.  
 
1.6.   Općinsko vijeće  

- Sve ukupno je održano 8 redovnih sjednice i 10 izvanrednih od toga 5 telefonskih  
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- Na sjednicama je doneseno 72 akta 
 
1.7.    Radni  odnosi  

U izvještajnom razdoblju provedena su četiri postupka primanja u radni odnos na 
neodređeno vrijeme i to; 
- komunalni redar na upražnjeno mjesto dosadašnjeg komunalnog redara, 
- viši referent za računovodstvo i unutarnju kontrolu (dosadašnja djelatnica je bila u 

službi na određeno radno vrijeme) 
- novi djelatnik za održavanje hortikulture (u suradnji sa HZZZ Šibenik, u okviru projekta 

„Pomoć sebi i drugima) zaposlili smo djelatnika za održavanje hortikulture na 
određeno vrijeme u trajanju od 6 mjeseci po programu Općine pod nazivom 
„CVIJEĆEM  DO CVIJETA“ . Ovo je projekt uz 100%-tno financiranje HZZZ Šibenik). 

- pročelnik JUO / postupak je u tijeku 
 
1.8. Proračun i financije  
U izvještajnom razdoblju Upravni odjel – odsjek za proračun i financije obavljao je svoje os-
novne funkcije, a to su planiranje prihoda i primitaka, organizacija proračunskog računovod-
stva, izvršenje proračuna sukladno zakonskoj regulativi, izvješćivanje o naplati proračunskih 
prihoda, izvješćivanje o zaduženju, izvršenju rashoda, izdataka i otplati duga.  
Vođene su poslovne knjige i sastavljeni financijski izvještaji.  
Obvezne poslovne knjige koje se vode jesu:  

1. Dnevnik,  

2. Glavna knjiga - evidencija prihoda i primitaka, rashoda i izdataka i evidencija stanja  
    promjena imovine, obveza i izvora financiranja i  
3. Pomoćne knjige: knjiga javnog duga i knjiga kapitalne imovine.  

 
 
Obavljali su se i drugi poslovi vezani uz obračune i isplate i to:  

- obračun i isplata autorskih honorara, ugovora o djelu i ostalih primitaka od samos-
talne djelatnosti i od nesamostalnog rada izvan radnog odnosa; za svaku isplatu predan je 
obrazac JOPD.  

 
Sukladno zakonskim obvezama i rokovima izrađeni su i proslijeđeni nadležnim tijelima slje-
deći izvještaji:  

- polugodišnji statistički financijski izvještaji,  

- konsolidirani polugodišnji statistički izvještaj i  

- polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna.  
 
U izvještajnom razdoblju redovno su podmirivane obaveze prema svim vjerovnicima, zajmo-
davcima, zaposlenicima, članovima radnih tijela, vijećnicima, povjerenstvima i dr. Osigurane 
su pravovremene isplate donacija udrugama i klubovima iz područja kulture, sporta, obrazo-
vanja, zdravstva i socijalne skrbi.  
Provođene su aktivnosti naplate dospjelih potraživanja u vidu slanja opomena,  prijedloga te 
osobnog pristupa dužnicima pri traženju najbolje mogućnosti za naplatu.  
 

2.MEĐUNARODNA SURADNJA 
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2.1. Općina MURTER-KORNA nastavila je dobru suradnju s Norveškom –Grad Heroy 

Povelja o suradnju svečano je potpisana i u prijateljskom gradu Heroy .  
Važno je napomenuti da smo u međuvremenu dobili pozitivo mišljenje i suglasnost 

Ministarstva uprave na tekst ove Povelje. 
Rezultati ove suradnje već se konkretiziranju kroz nove projekte i ideje arhitekta Ni-

kole Bašića.  
 
2.2. Uz svesrdnu pomoć našeg konzula gosp. Branka Maretića nastavljena je dobra suradnja 
s Republikom Makedonijom. 
 
2.3. Novi oblik suradnje ostvarili smo s gradom Slovenskom Bistricom te dogovorili konkret-
ne oblike pomoći i razmjene iskustava u sferi komunalnih djelatnosti i turizma, razvoj poljop-
rivrede kroz regionalno i lokalno sudjelovanje u međunarodnim inicijativama – bratimljenje 
gradova. 
 

3. KOMUNALNI SUSTAV  
 
3.1. Izgradnja sustava odvodnje 
 
Komunalno poduzeće Murtela d.o.o. (a sada i Zeleni otok d.o.o.) investitor je u izgradnji sus-
tava odvodnje otpadnih voda u općini Murter-Kornati.  
U 2014.godini nastavlja radove sa još jačim tempom i to kroz Projekt Jadran i Investicijski 
ciklus Hrvatskih voda Zagreb.  
Bitno je naglasiti, da u suradnji sa Općinom Tisno moramo dogovoriti konkretan način „preu-
zimanja-prijenosa“ djelatnosti na komunalno društvo Vodovod i odvodnja Šibenik prven-
stveno radi aplikacije na sredstva EU fondova.   
 
3.2. Izgradnja komunalne infrastrukture  
 

- Vodoopskrba 
U izvještajnom razdoblju nastavilo se sa izgradnjom sustava opskrbe pitkom vodom - Masli-
narska ulica  te od planiranog preostaje riješiti Jezerku ulicu.  
 

- Vatrogasvo  
Nabavljeno je novo vozilo te uređen objekt za potrebe DVD-a .  
 

- Prometnice 
U programu pripreme turističke sezone, po okončanju radova na izgradnji sustava odvodnje, 
izvršeni su radovi sanacije oštećenja na prometnicama (Kornatska, Lokvice Butina, Obala M. 
Škoji..) te nanesen i sloj asfalta na prometnicu Lajci (nastavak prema Podvršcima). 
 

- Obala 
Nastavljeni su radovi na sanaciji obale na predjelu Luke (II faza radova).   

- Uređenje plaža i igrališta 
Uz redovno čišćenje i uređenje plaža izvršeni su radovi izgradnje dječjeg igrališta na plaži Luke 

ka i završetak radova na montaži lifta za invalidne osobe na plaži Luke. 
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4. DRUŠTVENE DJELATNOSTI  
 
4.1. Zdravstvena i socijalna zaštita  
 
I ove godine samostalno smo financirali rad turističke ambulante. Suradnja Općine Tisno 
opet je izostala iako se radi o ambulanti koja usluge pruža svim turistima otoka Murtera. 
 
4.2. Izgradnja dječjeg vrtića 
 
U svrhu izgradnje dječjeg vrtića izrađena je dokumentacija a u tijeku je i uređenje  
imovinsko-pravnih odnosa.  
Sa Crkvom kao vlasnikom zemalja potpisan je ugovor o pravu građenja. Projekt je prijavljen 
te se ovih dana očekuje i pozitivno mišljenje Ministarstva prosvjete. Aplikaciju je izradila fir-
ma „KRUTAK“ d.o.o. 
 

2. Izviješće o izvršenju proračuna 
 
Tome Juraga: moram samo reći da nismo imali dobru suradnju sa načelnikom. Imali smo 
preložen rebalans jedan put smo se našli nije bilo papira, drugi put smo se našli načelnik je 
doša iz Kornat zaključili smo da bi bilo bolje nakon takvog dana da ne održimo tu sjednicu 
odbora i onda smo je odgodili za dva dana načelnik se nije pojavija. Mislim da to nije način da 
se tako ponašamo vezano za ovakve dokumente, a isto tako mislim da nije način da se 
određene stavke koje su definirane proračunom prebacuju a da se ne kontaktira taj odbor i 
da se opet radi praksa koja se radila i u prošlom proračunu, što definitivno nije dobro.  
Ivan Božikov: ja se ne mogu sititi toga trećega puta  
Tome Juraga: a jeli se sičaš kad si iz Kurnat doša 
Ivan Božikov: toga se sičan.  
Tome Juraga: i jesmo li odgodili za dva dana.  
Ivan Božikov: jesmo, ali smo onda rekli da ne možemo. Ja sam kontaktira Maju nekoliko puti 
Tome Juraga: mi smo došli ovdi i čekali smo  
Ivan Božikov: kroz osmi misec sam ja nekoliko puti kontaktira međutim od toga ništa nije bilo, 
jedino ono neformalno kad sam dolazija tamo u ured di Maja radi mi je bilo rečeno kao ništa 
ti nema od toga teško mi je odvojiti privatno mišljenje od javnog interesa. Tako da ne znam 
kako će to uopće na taj način funkcionirati.  
Tome Juraga: opet se Ivane iste stvari događaju.  
Ivan Božikov: što se tiče ovog drugog dijela izlaganja, ja mislim da se maksimalno vodilo 
računa vezano za to pretakanje iz stavke u stavku. Jednostavno u poslu kako stvar ide dolazi 
se na situacije koje morate rješavati i onda ih rješavate, pogotovo kad vidite da postoji 
prostor, jer određene stavke se neće moći ispuniti i tu triba biti više puti oprezan. Ali mislim 
da je sa druge strane opet drukčije nego šta je bilo prije, to je jedno a drugo truditi ćemo se 
biti još korektniji.  
Tome Juraga: mislim s obzirom na ovo izvršenje ne znam šta to drukčije postoji. Ja sad neću 
ulaziti u materijale, svi znate da postoje stavke koje su probijene i ja ne znam zašto i šta je 
priječilo nas da se nađemo, znači šta je priječilo tebe da nađeš telefonski poziv u momentu 
isplate takvih stvari i da se vidi da se to na konkretnoj točci riješi da se donese odluka da se to 
uključi u nekakav rebalans.  
Mirna Donđivić: na dvi pozicije su ti proboji koji su se dogodili kod izvršenja proračuna. 
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Vezano za geodetske usluge za ceste a ja ne znam kad se odbor sasta. Računi koji su došli 
prema ponudama iz prošle godine to mi nismo uopće planirali taj veliki iznos. Ja sam ti 
pokazala koliko je plaćeno u prošloj godini i intelektualne usluge koje su se isto povećale 
vezano recimo za zgradu šta je sve došlo najedanput u ovoj godini ti pusti troškovi vezani za ti 
sudski sa Djelun šta smo imali to je sve došlo prije odbora, to su te dvi stavke u izvršenju 
proračuna, šta su probijene vezano za one račune koje sam vam ja dostavila šta je 
jednostavno moralo pretočiti iz komunalnih usluga u usluge tekućeg investicijskog održavanja 
to je vezano za izvješće o izvršenju proračuna za šest miseci, a rebalans to je drugo.  
Tome Juraga: jeli bilo još kojih troškova  
Mirna Donđivić: nije, pa pokazala sam ti danas. Jer šestomjesečni obračun, vidiš i sam, 
prihodi su, ostvareno je 35% na prihodovnoj strani a na rashodovnoj strani ostvareno je 40% 
od plana. Smanjenje u odnosu na prošlu godine prihodovne strane zato što smo lani imali 
prihode od grobnih mjesta. Imali smo prihod od priključka na vodovodnu mrežu. To isto nije 
naš prohod. Grobnice su sve plaćene lani tako da je to u odnosu na prošlu godinu tu je razlika 
od 350.000 kn u prihodima je manje u odnosu na prošlu godinu.  
Boris Bašić: slažem se sa načelnikom da život nosi svašta i dolazi se do situacija kad se mora 
brzo reagirati i kad se može korisna stvar napraviti brzom reakcijom, ali ne mogu prihvatiti da 
se ne može vrlo kratko telefonskim pozivom obavijestiti predsjednik odbora i reći događa se 
to i to ili dogoditi će se to i to. Doći ćemo u situaciju da možemo nešto napraviti što nije u 
proračunu i nitko tada pametan neće reći ne to ne dolazi u obzir ako je stvarno opravdano. 
Ali ne možemo tolerirati praksu da se stvari ponavljaju. Mi smo prošle godine krajem godine 
imali izvješće o izvršenju proračuna  mi smo ga odbili zbog istih stvari koje se sada ponovno 
ponavljaju. Dječje igralište je unutra kojeg uopće nema u planu, nitko nema ništa protiv 
dječjeg igrališta, ali Viječe je to koje mora znati odnosno odbor a preko njega Vijeće da se to 
događa i da to blagoslovi.  To se nije dogodilo.  
Ivan Božikov: mi imamo stavku uređenja plaža, ono je plaža ja ću još jedan put ponoviti a to 
je da se ne može uspoređivati ovo izvješće i izvješće koje je malo prije spomenuto sa kraja 
prošle godine. Ja ću se stvarno truditi da slijedeće izvješće bude još i bolje. Odbor smo 
formirali u šestom ili sedmom misecu  
Vedrana T. Šandrić: ali ajde dogovorite hodogram radnje ako je načelnik u situaciji da mora 
platiti nešto odnosno ugovoriti, dogovoriti ili iz bilo kojih razloga se očekuje proboj na nekoj 
poziciji da li to znači da ako se on javi predsjednici odbora da je time nešto riješio ili će se 
tražiti usuglašavanje. Telefonske sjednice znate da to ne ide, ali da li će biti princip da vas 
obavijesti bilo pisano bilo usmeno  
Boris Bašić: apsolutno informacija, apsolutno na znanje. Ako se u odboru zaključi da neke 
stvari nisu sporne ipak je odbor jedno tijelo koje priprema za Vijeće.  Ako se zaključi da nije 
sporno onda nema potrebe da se to dramatizira, ali najgore je Vijeće dovoditi pred gotov čin. 
Rebalans je ozbiljan dokument i načelnik ima pravo plus misnu pet posto u stavci bez 
blagoslova Vijeća sve preko toga treba blagosloviti Vijeće ispravite me ako griješim.  
Vedrana T. Šandrić: je, točno je sve, onda očemo li tako da ne samo u rebalansu nego i , 
dobro u rebalansima posebno kad on očekuje proboj da odmah saziva sjednicu odbora da li 
je dovoljno sazvati sjednicu odbra ili  
Ivan Božikov: sjednicu odbra ili zvati predsjednicu?  
Boris Bašić: bolje je sazvati sjednicu odbora. Činjenica je da je bilo par pokušaja sazivanja  i da 
se nije odbor sastao, a to nije dobro. 
Tome Juraga: bez veze se mučimo, mi nećemo dizati ruku za nešto u što nismo sigurni onda 
se to pretvori u trakavicu i materijale naknadno onda se pretvori u hodočašćenje kod Mirne 
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onda Mirna ima svoju financijsku odgovornost i plaćanja kako radi, onda za neke stvari se 
mora ići kod pravne službe uzima se puno vrimena to jednostavno nije u redu. Šta je problem 
poslati mail imamo to i to i nađimo se svakih 15 dan po pola ure.  
Ivan Božikov: ja sam reka i još ću jedan put ponoviti, drukčije je nego šta je bilo i trudin se da 
bude tako i truditi ću se još više mislim da je tu velika količina dobre volje pokazana i malo 
laštika sa druge strane neće biti na odmet.  
Boris Bašić: ja se ne mogu složiti da je pokazana velika količina dobre volje ako u tri pokušaja 
sazivanja odbora se ne uspije odbor sastati.  
Ivan Božikov: ne mogu se sititi trećega, pokuša sam, posli telefonske sam zvao više puti 
predsjednicu nismo i tako, dobro 
Miran Donđivić: ja sam već rekla Tomi triba raditi pripreme za 2015. godinu. Odbor se već 
triba sastati i staviti sve smjernice na papir, nećemo sad čekati zadnji čas, jer će se opet nešto 
ispravljati u tomu svemu. Do 15.11. ja mislim da treba biti prijedlog gotov. Odbor se neće 
sastati samo jedan put, nego i više puti dok se uskladu svi programi.  
 

 Izviješće o izvršenju proračuna nije prihvaćeno sa 6 glasova PROTIV i 2 ZA 
 
 

4.Rebalans proračuna 
 
Boris Bašić: proučili smo uz ovo što je rečeno u prethodnoj točci  da se neke stvari koje su 
uletile i oko kojih nazad imamo neke amandmane koje bismo predložili, ako se izglasaju i ako 
je predlagač rebalansa suglasan onda će taj rebalans proći. Ja bih onda pročitao predložene 
amandmane. Početi ćemo od stavki gdje bismo, gdje je rebalansom planirano povećanje mi 
predlažemo da se smanji. To je u posebnom djelu stavka A 1005 01-Održavanje cesta i drugih 
javnih površina planom je predviđeno povećanje za 170.000 kn mi predlažemo povećanje za 
110.000 kn, dakle smanjenje od 60.000 kn. Druga stavka koja bi se smanjila to je opet u 
posebnom djelu stavka K 1006 05-izgradnja i uređenje obale-3232-usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja planom je predviđeno povećanje sa 100.000 kn mi predlažemo da 
se novim planom predvidi povećanje od 50.000 kn, ukupno je povećanje dano 100.000 kn i 
imao bi dodatno pitanje za tu točku, možda smo i sa tim trebali početi, izgradnja i uređenje 
obale a druga stvar je otkup pontona  
Ivan Božikov: oprosti, koliko je ukupna stavka po vama izgradnja i uređenje obale 
Boris Bašić: planirano 200.000 kn diže se za 290.000 kn i dolazi na 490.000 kn, a mi govorimo 
unutar toga po poziciji 3232-usluge tekućeg i investicijskog održavanja koje bi se smanjile za 
100.000 kn na 50.000 kn, ali kažem trebao sam jedno pojašnjenje koje je bitno. Ovdje vidimo 
u istom tom kapitalnom projektu pod  3235-zakupnine i najamnine povećanja za 150.000 kn, 
a istovremeno vidimo kod otkupa pontona smanjenje sa 300.000 kn na 150.000 kn, da li to 
znači da se ustvari cijena pontona smanjuje u otkupu za 150.000 kn plaćane najamnine, to je 
ok, s tim nema nitko ništa protiv. 
Mate Skračić: nema nitko ništa protiv ali kad će biti otkupljen, znači taj najam i dalje ide. 
Ivan Božikov: ja sam se dovumija vezano za tu kupnju s obzirom ga ne možemo legalizirati, s 
obzirom na novonastalu situaciju i ne prihvaćanja toga prostora kao lučkog bazena, mislim 
mogu ja provesti nabavu odma. 
Boris Bašić: mislim da ćete imati podršku Vijeća da napravite nabavu. Tu neće biti spora. 
Treća stavka gdje je planom predviđeno povećanje mi predlažemo smanjenje to je stavka A 
1012 01-manifestacije u kulturi planom je predviđeno povećanje za 300.000 kn a mi 
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predlažemo povećanje za 220.000 kn 
Mate Skračić: on govori rebalansom predviđeno 
Boris Bašić: znači smanjenje u odnosu na predloženo povećanje od 80.000 kn 
Nino Putniković: povećanje ništa, ostaje na staromu.  
Boris Bašić: slijedeće stavke gdje bi došlo do povećanja, odnosno promjene u odnosu na 
planirano to je K 1004 02-izrada  studije prostornog i gospodarskog razvitka općine, tamo ide 
povećanje. Planom je bilo 50.000 kn a mi predlažemo da se vrati na prethodni iznos kako je 
bilo u originalnom proračunu znači 150.000 kn. 
Mirna Donđivić: to je izrada studije prostornog i gospodarskog razvitka općine 
Boris Bašić: tako je, 1004 02  
Mirna Donđivić: znači ide na 150.000 kn  
Boris Bašić: ostaje na 150.000 kn, ne smanjuje se, drugo K 1004 03-prostorno programska 
studija razvitka uvale Hramina isto tako ostaje na iznosu 100.000 kn i još predlažemo 
promjene u stavci A 10110 07-potpore za novorođeno dijete predlažemo povećanje sa 
60.000 kn na 80.000 kn i u stavic A 1011 06-potpora mladim obiteljima potpore za mlade 
obitelji sa 20.000 kn na 40.000 kn. 
Ivan Božikov: ja bi samo tija reći održavanje cesta na šta se odnosi. Znači od 150.000 kn na 
110.000 kn. tu se radi o cesti koju ja imam želju i Murter ima potrebu sigurno taj put 
napraviti a on se odnosi na put od staroga sela od Zadvorja do stare škole on se račva jedna 
ide prema staroj školi i prema getu, dosta je važan i za staru školu, važan je za ljude koji žive u 
getu i ondi ispod kuće za vatrogasno vozilo i drugi put koji se račva i ide doli prema 
Kulušićevima kućama tamo opet sa live stane im puno kuća, istina vikendaške su ali i ima 
dosta ljudi koji su cilu godinu tu. Opet je bitno za vatrogasno vozilo  i ambulantno, a jedna i 
drugi put je bitan za malinadu, i stvarano taj put je potreban zato je povećanje toliko. 
Izgradnja i uređenje obale sa 100.000 kn  na 50.000 kn ok, nije problem zašto se ovdi uvik 
triba planirati nešto malo više jer bar obale, riva i mulov na sve strane imamo i to je jedna 
stavka koja će se možda potrošiti možda neće, ali uvik je dobro imati uslijed nevremena kad 
se nešto sruši da možeš intervenirati.  Bilo na Žutu bilo na Kurnatu, bilo put gradine bilo ispod 
škoja bilo ovdi po mulima, to je namjera ako je suvišna dobro. Manifestacije u kulturi sa 
300.000kn na 220.000 kn, ok reklo bi se te manifestacije su bitne i nisu bitne međutim i bitne 
su i mislim da ih triba povećati. Isto tako studija povećanje sa 50.000 kn na 150.000 kn, zašto 
se pristupilo smanjenju, stvarno realno mi imamo ovu odluku koju ćemo sada doniti iako sam 
zamolija da se skine, znači opet u neko neodređeno vrime idemo, da ovu odluku donesemo 
sada konzultacije ćemo odraditi ako Bog da ne pri 20 dana sve skupa, eli tako. To je kraj 10tog 
miseca. Ulazimo u postupak bagatelne nabave ili javne ovisi koji će biti predviđen iznos, to će 
reći izrađivač. Bagatelna će trajati dva tjedna a ova traje misec, znači ulazimo u 12ti. Stvarno 
nema šanse da ti ljudi ispostavu fakturu u ovoj godini, a isto smo stavili 50.000 kn jer možda 
se to i dogodi. Prostorna studija vale, šta se tu radi,  po meni ima li uopće smisla raditi dvi 
studije ili će ova studija obuhvaćati obe, to ne znamo ili znamo, mislim zašto raditi studiju 
vale, nećemo raditi za svaki kvart studiju, jedna je studija. Zato je to tako, nije to zato da bi ja 
nečiju ideju omalovažija. Potpore za djecu, apsolutno se slažem, nema tu govora, međutim 
ne znam Vedrana da li mi onda moramo prominiti odluku o naknadama. 
Vedrana T. Šandrić: ne znam  ja koliko će se djece roditi.  
Ivan Božikov: je ne mogu ja isto tako diliti šakom i kapom samo zato šta ima novac na računu. 
Nego triba prominiti odluku onda, to je vezano jedno uz drugo, ali jamo staviti pa će se 
možda i potrošiti i obitelji ista stvar.  
Boris Bašić: to je opet, vračamo se, nedostatak komunikacije. Ako je bila predviđena neka 
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cesta koja se smatra da je važna onda je to trebalo predočiti odboru za prostorno planiranje i 
reći zato želimo to podignuti. Što se tiče izgradnje i uređenja obale ako dođe do izvanredne 
situacije, to smo govorili i kod donošenja prošlog rebalansa. Rekli smo normalno je da će se 
pristupiti sanaciji i normalno je da će se reagirati i normalno je da će se za to potrošiti 
sredstva. To uopće nije sporno. Što se tiče studije mi ćemo stvarno upriti sve snage da se to 
što prije napravi i želimo se na neki način osigurati da i u ovoj godini imamo sredstava koliko 
imamo.  S druge strane imamo informaciju da se općinska blagajna sada puni bolje nego što 
je planirano. Dakle postoji neka mogućnost da se putem odbora, dakle ako se vidi da je to 
tako onda neki od ovih stavaka digne isto tako putem rebalansa. Ne mora biti jedan rebalans, 
može biti još jedan.  Manifestacije u kulturi tu smo dobili jednu informaciju vezano za dva 
koncerta koji su plaćeni 80.000 kn zajedno.  Koncert Bebeka i Jole.  To je isto nešto što izliječe 
iz onoga što je bilo planirano.  Opet se treba odbor informirati o tome i da se donese 
zaključak i da se sa tim ide na vijeće. Vračamo se ne ono 5% plus minus. Sve drugo mora 
blagosloviti Vijeće. 
Ivan Božikov: dobro ta priča je bila i što se tiče za sufinanciranje i vamo i namo. Nek ide, u 
redu je, ali opet ćemo na kraju godine vezano za tu studiju jedna od mojih ideja kad budemo 
krenuli u pripremu i ovo sve skupa u ovom trenutku u Hrvatskoj mislim da radi samo jedna 
općina takav dokument. Koliko ja znam, a samo jedna općina je to izradila. Izradila je općina 
Bale i to sredstvima Kukurina , on je osnova novu stranku. Njegovima novcima, on je 
napravija za cilu županiju. I sa tim je iša na izbore. I druga je u Novalji. I moja ideja će biti da 
odbor zajedno sa mnom ide skupiti iskustva u općinu di se to radi. Rad ista firma koja nam se 
sugerira, a i to traje i zato ovo vadim iz realnih situacija.  
Boris Bašić: nije problem dođe i do ponovnog rebalansa.  
Vedrana T. Šandrić: u izvješću načelnika vidjeli ste da je stavljen iznos komunalnog doprinosa 
od milijun i nešto ne znam točno, međutim to je po podacima koje sam ja imala prije kraja 
osmog mjeseca jer sam računala da je izvješće do 01.09. već sada smo mi u potpunosti 
realizirali planirano 50.000 manje od planiranog 
Mirna Donđivić: 1. 690.000,00 
Vedrana T. Šandrić: s obzirom da je u najavi, ali u realnoj najavi i redovno ide i dobra nam je 
naplata. Vesna i ja to dobro radimo, ne samo legalizacija posebno komunalni doprinos. Sa 
strankom se uvijek dogovorimo da vidimo gdje smo u cijeloj priči, kolike su mogućnosti 
plaćanja i na koji način ćemo ispustiti rješenje, da li sa umanjenjem od 25% ili na obroke. 
Tako da već sada znamo da će do kraja godine prihod komunalnog doprinosa biti realiziran 
vjerojatno za nekih 300.000 kuna plus, što bi po mojoj procjeni kako ovdje vidimo pokrilo u 
prihodovnoj strani sve ovo što se planira na rashodovnoj bez bitnog umanjenja bilo koje od 
stavki koje su rebalansom predviđene.  Moram vam priznati da se ovaj rebalans kad se radio 
vodilo se računa da se točno vodi evidencija svega onoga i nigdje nismo išli onako bahato pa 
šta ima veze 50 000 gore ili dolje. Nije rebalans rađen na taj način nego je isključivo prema 
onome što znamo da je planirano, a posebno u odnosu na ono što je već realno da će biti 
naplativo ove godine. Bez obzira na sve zamjerke o lošoj suradnji odbora i načelnika, sa 
stanjem u proračunu možemo biti zadovoljni bez obzira na stanje gospodarstva i čini mi se da 
planiranje prihoda za povećanje prihoda za cca 300.000 riješilo bi problem rashodovne strane 
bez nekakvih većih pretakanja.  Ali to ne znači da se dobro bez obzira na sve ne treba sastati 
za analizu stanja i sljedećeg rebalansa, morati ćemo imati još najmanje jedan rebalans i radi 
planiranja proračuna 2015.g. tako da mi se čini da nekakva situacija nije loša i ne bi trebalo 
sada skidati bitno iznose pojedinih stavki da se ne bi poremetilo nešto što smo zamislili  
Ivan Božikov: da idemo na povećanje prihodovne stane koju je realno očekivati. 
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Mirna Donđivić: neke stavke su već sada, prihodovne, recimo prihod od zakupa što je do sada 
ta stavka bila nikakva a Djelo je počelo plaćati. Mi smo imali u proračunu za 2014.g. 300.000 
a 296.000 kn je već ostvareno. Oni imaju još duga ali po onom sporazumu  
Vedrana T. Šandrić: primijetila sam da je na prihodovnoj strani sredstva od Fonda nisu 
planirana u iznosu koji realno je za očekivati u odnosu na onih 60% učešća Fonda, tu imamo 
140.000 kn, tako da ne moramo se brinuti i skidati nešto što je bitno a što je bila i planirana 
ideja realizacije bilo u odnosu na plan strategije ili bilo šta drugo. 
Boris Bašić: mislim da nismo išli drastično u rezove i kao što se i sami rekli u koordinaciji sa 
odborom donijeti ćemo još jedan rebalans. Ja predlažem da se ovi amandmani stave na 
glasovanje. 
Ivan Božikov: neka ove stavke ostanu ovo povećanje što ste rekli. Dao bi sad ruku koliko sa 
siguran da se to ne može ni približno ispuniti, vjerojatno će biti nula i zato ako vas to 
eventualno zadovoljava, a to je da, kako je Vedrana rekla mi ćemo sigurno imati prostora da 
prihodovnu stranu povećavamo i onda imamo sve kako smo i bili 
Boris Bašić: to će biti na idućem rebalansu.  
Ivan Božikov: ne, ne, sada odmah. Sada sa povećamo prihodovnu stranu.  
Vedrana T. Šandrić: on predlaže da povećamo prihodovnu stranu, da pokrijemo rashode, 
prema prijedlogu vračanja na one iznose koje ste  
Boris Bašić: da se ova stavka vrati, odnosno da se ne smanjuje, a ovo da se poveća 
Vedrana T. Šandrić: da se poveća na način da se prihodovnu stranu osiguramo za ove dvije 
pozicije Fond i doprinos, jer ih možemo rasporediti. 
Ivan Božikov: još jedno od načina ponašanja je da pokušavam maksimalno taj proračun da se 
ne napuhava.  Zato je to tako. Jer sam siguran da ovo neće biti, a ovo triba. Međutim ako je 
ovo situacija imamo ovaj moment, ovaj smo rebalans počeli slagati ima dva miseca, tri i 
mislim da je ovo dobar prijedlog. Znači ovi amandmani o povećanju se prihvaćaju  
Vedrana T. Šandrić: odnosno vračaju  
Ivan Božikov: tako je, vračaju se na staro i povećava se prihodovna strana od 300.000 kn 
Boris Bašić: naš prijedlog je ovakav kakav je donesen i u slučaju povećanja prihoda imati 
ćemo novi rebalans i ne bi trebao to biti nikakav problem.  
Vedrana T. Šandrić: kako misliš ovakav kakav je, ovaj sa vašim amandmanima 
Boris Bašić: da, da.  
Vedrana T. Šandrić: dobro.  
Mateja Bašić: stavljam prijedlog Borisa Bašića amandman na glasovanje, tko je za 
amandman?  

 JEDNOGLASNO ZA 
 

 Rebalans proračuna sa amandmanima prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
5.Odluka o pokretanju postupka nabave za izbor izrađivača strategije prostornog uređenja 

 
Mate Skračić: po pitanju te točke predlagač je donio dopunu jel?  
Ivan Božikov: znači, moja prvotna želja doniti odmah odluku o pokretanju nabave vezano za 
izrađivača strategije međutim u dodatnim konzultacijama sa predsjednicom vijeća i sa 
Vedranom to smo malo izmjenili i ja ovo ipak ne bi skida sa dnevnog reda iz razloga što 
jednostavno mora po tome početi raditi. Sad smo se skupili i sad imamo priliku doniti odluku 
, skupiti ćemo se slijedeći put ne znam kad, zadnji put smo se skupili prije tri miseca. 
Boris Bašić: biti će brže ovaj put.  
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Ivan Božikov: ja slijedeći tjedan idem na godišnji. Kad se donese odluka ništa nas ne prijeći da 
počnemo raditi svaki na svoju stranu tako da bi ja ostavija ovu odluku, jer to je ono konačno 
konkretno. Do sada smo imali 3-4 sastanka i uvik smo mlatili po istomu a ustvari ništa 
konkretno se nije izrodilo niti sam ja kao načelnik dobija nekakav konkretan zadatak. E sad ja 
želim ovom odlukom sebi postaviti konkretan zadatak i tražim od vas za podržite jer smo još i 
prošlu godinu govorili da ćemo na ovaj način funkcionirati iako su za ovu sjednicu bile 
spremne izmjene i dopune, nova odluka o izmjenama i dopunama predsjednica je rekla da to 
skinem i da ćemo već na prvoj slijedećoj to imati. Tad mi je kazala ako bude moguće da će biti 
u utorak, razlog skidanja je bilo što je Mate bija u Bosni a Tome u Italiji, prihvatija sam ovaj 
put ali očekujem da se sjednica sazove što prije i čak bi bilo u redu da predsjednica već sada 
kaže datum slijedeće sjednice vezano samo na ovu temu. Izmjene i dopune prostornog plana 
Općine Murter-Kornati odnosno njihova dopuna, dopuna odluke.   
Mate Skračić: ja bi se samo referira nije istina da se na ta 3,4 sastanka mlatilo uvik isto, nije se 
ništa donilo. Zna se šta se donilo, donile su se natuknice sa smjernicama izrađivaču na koje će 
se sada nasloniti i mentor Nikola Bašić i šta će ustvari biti input izabranom izvođaču. Tako da 
ne bi se izrazija tima ričima, a što se tiče ovoga da nije ta odluka došla na današnje vijeće, 
najlakše je doniti odluku pa po njoj ne raditi ništa. znači, mi trenutno niti nemamo važeći 
odbor za prostorno planiranje jer su tri člana dali ostavke, znamo koja su to tri člana i upravo 
ćemo i danas i taj odbor nanovo popuniti, zato ne može nešto doći na vijeće nespremno, nije 
onda ta odluka trebala ni biti danas, tako da je tu predsjednica apsolutno u pravu.  
Ivan Božikov: ovo nije nespremno, znači ovdi se radi odluka o pokretanju postupka nabave  
Mate Skračić: to je u redu, ne govorim za to 
Ivan Božikov: pardon, preoblikovali smo u zaključak i to se ne skida jer želim sebe obavezati 
kroz vijeće da počne raditi i nije lako doniti pa ne raditi ništa, a još lakše je ništa ne doniti, što 
je do sada slučaj, a što se tiče odbora to nije problem vezano za ovaj zaključak iz razloga što 
će nadopunom dnevnog reda, a to mi je i predsjednica rekla biti i taj dio iz reguliran.   
Mate Skračić: oće biti će danas, a šta smo mogli u proteklih misec ipo dan napraviti  
Mateja Bašić: ovakva odluka kakva je sada niti je pripremljena niti se može pripremiti iz 
razloga što mi ne znamo niti kakav je postupak nabave niti, Vedrana može pripremiti  
Ivan Božikov: ne, ne ne radi se ovdi o odluci  
Mateja Bašić: ovdi će biti samo zaključak 
Ivan Božikov: tako je. Odluku smo povukli  
Nino Putniković: pročitaj zaključak.  
Mateja Bašić: 1.) zaključak da se radi pokretanja izrade  strategije prostornog uređenja izvrše 
konzultacije s potencijalnim izrađivačima. 2.) obvezuje se načelnik i odbor za prostorno 
planiranje da u roku 30 dana izvjeste vijeće o učinjenim radnjama iz točke 1. ovog zaključka.  
Vedrana T. Šandrić: to je bilo prvotno kao špranca ja sad ne znam krene li dalje rasprava da li 
ćete u samom zaključku donijeti još nešto  
Mate Skračić: to je osnova, treba ga možda dopuniti sa točkom tri i uobličiti  
Tome Juraga: kad smo radili te točke, kad smo ih donosili na vijeću ovako je to otprilike bilo, 
znači  rečeno je bilo da će se napraviti odbor za prostorno planiranje koji će u suradnji sa 
mentorom definirati takozvani projektni zadatak, prema tomu to mora biti preduvjet za 
ovakav zaključak, a ne da mi sada zaključujemo što mi moramo raditi na tomu, ka šta je Mate 
reka imali smo problem sa sastavom odbora, pojedini članovi su dali svoje ostavke i mi nismo 
imali validan odbor koji je moga bilo što doniti, prema tomu to je isključivi razlog zašto se 
ništa nije donio. U skoroj budućnosti postoje nekakve najave da će se napraviti sastanci i ti si 
Ivane sa tim upoznat, prema tomu nemojmo sada ko čorave koke donositi tu zaključke nego 
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odradimo te sastanke, oformimo odbor i dovedimo se u situaciju da možemo ako treba 
sazvati i vijeće za to da procedura krene. A ne sada ovdi izglasavati nekakve datume a još 
sada nismo niti napravili sastanak svi skupa sa tim ajmo reći potencijalnim stručnjakom koji 
će to raditi. Pričekajmo taj sastanak pa onda donesimo zaključak da točno znamo što ćemo u 
njega staviti. Šta sad mi možemo reći po pitanju rokova. Da ćemo se truditi da to bude šta 
prije, oćemo takav zaključak na vijeću donositi.  
Vedrana T. Šandrić: ja mislim da se ovim dali nalog načelniku da iz dogovara sa potencijalnim 
izrađivačima  
Ivan Božikov: ja sam u odboru nebrojeno puta reka da se tako jednostavno ne može i na kraju 
smo opet došli na to da to mora biti stručni izrađivač da se mora uvatiti toga, da se to mora 
pokrenuti. Uvik dojdemo na ono što govorim nebrojeno puta 
Tome Juraga: tko je govorija da to tako ne mora biti, ne razumin 
Ivan Božikov: ja sam reka da ne može se staviti sve na mentora da on to nama ispiše, što na 
kraju nije ni napravljeno. A uvik se govori čeka se mentor, čeka se mentor. Ja pitam mentora 
kad ćemo, a on kaže nemam pojma ništa i ne može se tako nego vako. Razlog zašto se nije 
donilo, nije razlog zašto se nije donilo ništa šta mi misec dan nismo u odboru to je valjda 
jasno, odbor ima kvorum u komu se može sastati  
Tome Juraga: ne može se sastati ako odbor ima sedam članova a 
Ivan Božikov: a tri nema, ima kvorum i može raditi.  Ja sam reka prije sjednice mi ćemo se 
rado priključiti, bar ja, ja ću ionako biti da se razumimo, ali kao član odbora službeni kad se 
počne raditi.  
Tome Juraga: ja imam informaciju istog tog mentora da su razgovori u tijeku i da se planira 
kroz ovaj slijedeći tjedan možda onaj tamo da ekipa stručnjaka dođe u općinu i da se napravi 
jedan sastanak sa tobom  
Ivan Božikov: onda tu nema šta. Onda ćemo zaključak doniti, konkretizirati  ga i jedan razlog 
više da se nađemo.  
Mateja Bašić: tada zaključak da se radi pokretanja izrade strategije prostornog uređenja 
izvrše konzultacije s potencijalnim izrađivačima i da se obveže načelnik i odbor za prostorno 
planiranje da u roku 30 dana izvijesti vijeće o  učinjenim radnjama iz točke jedan ovog 
zaključka stavljam na glasovanje 
 

 Zaključak je prihvaćen JEDNOGLASNO 
 

6.Konvalidacija Odluka i rješenja/Telefonske sjednice 
 
Mateja Bašić: na temelju dopisa koji smo dobili od ministarstva ne poznaje se pojam 
telefonskih sjednica već samo telefonsko sazivanje sjednica zato je potrebno donositi odluke 
o konvalidaciji odnosno potvrda odluke koje smo već donijeli na telefonskim sjednicama.   
Boris Bašić: čini mi se, ako se ne varam njihova je preporuka  da se telefonske sjednice ukinu 
Mateja Bašić: ne  
Vedrana T. Šandrić: ne, ako ste pročitali ja sam vam. ..u onom završnom pasusu piše da se 
ubuduće ne održavaju telefonske sjednice, a da se odluke donesene na ranijim telefonskim u 
najmanju ruku moraju konvalidirati. Znači preporuka je ono što se donijeli glasajte ponovno.  
Boris Bašić: u buduće u biti nema.  
Vedrana T. Šandrić: tu je praksu počela Vlada pa je to prešlo dalje. Bilo bi dobro pojedinačno 
za svaku glasovanje.  
Mateja Bašić: tada stavljam na glasovanje:  
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ODLUKU o konvalidaciji/ potvrdi Odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene 

razine buke  

 Prihvaćeno JEDNOGLASNO ZA 

ODLUKU o konvalidaciji/ potvrdi Odluke o suosnivanju Lokalne Akcijske  Grupe „More“ 249„ 

 Prihvaćeno JEDNOGLASNO ZA 

O D L U K U o izdvajanju djelatnosti odvodnje-statusna promjena komunalnog društva 

„Murtela“ d.o.o.  

 Prihvaćeno JEDNOGLASNO ZA 

R J E Š E NJ E o imenovanju Ivana Božikov za člana povjerenstva za provedbu postupka 

nagodbe  

 Prihvaćeno JEDNOGLASNO ZA 

R J E Š E NJ E o razrješenju i  imenovanju odbora za dodjelu priznanja i nagrada 

 Prihvaćeno JEDNOGLASNO ZA 

 

7.Prijedlog Hrvatske pošte 
 
Ivan Božikov: što se tiče ove dvi iduće točke, znači prijedlog Hrvatske pošte  vezano za najam. 
Vodili smo spor sa hrvatskim poštama, oni su svojatali ovaj dio zgrade, da ne duljim, spor smo 
dobili, žalbe su odbijene i to je to.  I sada se oni imaju obavezu iseliti po presudi, ili da plate 
ono što koriste. U tu svrhu ja sam njima uputija dopis i iša sam onako kako bi trebalo ići, 
međutim pošte su u povlaštenoj poziciji i inače a i zakon ih tretira kao povlaštene pa su oni 
predložili nešto drugo, po principu kako otprilike pošta sličnog prometa plaća na drugom 
mistu i umisto 7 predložili su 3 eura po m2 i konstantno je prijetnja da će iti ća. Onda sam ja 
predložija da šta se nas tiče da im je manje plaćati da smanje prostor, jer su prije govorili da 
im je veliki prostor i njihov arhitekt je tu bija i vidija da imaju tri šaltera od kojeg radu dva, 
tako kad se prigradi kapacitet će biti isti a plaćati će manje. Tako da će ako dojde do ugovora 
vjerojatno će se potpisati za taj umanjeni prostor pa će im biti nešto lakše. Problem je u tome 
što oni ne predviđaju platiti retroaktivno vrijeme korištenja od uknjižbe općine na zgradu. 
Mislim da je to od 2012.g. i tu je po meni sporni moment. Zato bi moj prijedlog bija da 
odbijemo ovaj prijedlog da vijeće imenuje još jednog člana i da zajedno sa mnom napravimo 
još jedan krug pregovora i probamo iskamčiti to malo novac da se retroaktivno plati vrijeme 
tog korištenja. U te pregovore ne želim ići sam jer oni pritu a koliko je to blef koliko nije 
nemam pojma, ali ćemo dvojca sigurno lakše procijeniti kad napasti kad se povući.  
Nino Putniković: koliko je doli kvadrati?  
Ivan Božikov: sto i nešto sad koriste a  
Mateja Bašić: 160 piše  
Boris Bašić: 12 000 eura od uknjižbe bi bilo eli tako, po tri eura je praksa koliko sam razumio 
praksa po Hrvatskoj 
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Ivan Božikov. Tako oni kažu. Ali negdi imaju i muhti.  
Vedrana T. Šandrić: negdi imaju muhti, jer zaista jesu povlašteni, a povlašteni u jesu zato što 
je interes mjesta da ostane i oni igraju na tu kartu.  
Ivan Božikov: iako tu nema velikog prostora za blef po meni, jer je ova pošta predviđena da 
ostane a betinska se ukida. 
Vedrana T. Šandrić: sada dolazi zimsko vrijeme, a mi smo pregovore imali u tijeku sezone i taj 
argument nikako nije igrao jer smo im rekli radite dvokratno, ako ste neprofitabilni zašto 
dvokratno, ali sad dolazi zima i onda će oni naravno primiriti lopticu jer idu i na jednokratno 
radno vrijeme, manje prometa itd. meni se čini da nije fer da im se oprosti za sve to jer mogli 
smo to riješiti prvim prijedlogom ugovora i prvim razgovorima o ugovoru o najmu. Nismo 
trebali imati troškove parnice i nije trebalo doći do ovoga. Pregovori su mogli biti okončani 
još prije dvi godine.  
Tome Juraga: bili oni mogli zatvoriti tu poslovnicu i otvoriti neki veći centar recimo u 
Tisnomu.  To je realni problem, ima puno subjekat koji temelju svoj posa na toj dostavi.  
Vedrana T. Šandrić: dobro, ali mi se čini da možemo još jedan krug pregovora i izvući barem 
nešto za to proteklo razdoblje da ne ispadne da nismo niti pokušali. Načelnik je namjerno 
njima u razgovorima napomenuo s obzirom na pretpostavljeni iznos 7 eura nikako ne može 
on sam odlučiti i zato je htio da to ide na vijeće i da netko od vijeća bude. 
Nino Putniković: ja bi to ipak načelniku prepustija mi ćemo podržati šta on dogovori jer ne 
znam kako ćemo odvojiti vrime, tko može od nas sudjelovati na pregovorima.  
Boris Bašić: ja bi reka da je to najvažnije vidjeti praksu u što više sličnih sredina. I u skladu sa 
tim se ponašati a dugovanje staro u svakom slučaju ne otpisivati nego eventualno ići u 
nekakvu obročnu otplatu. Ali vidjeti praksu, cijene uvjete i držati se toga. 
Vedrana T. Šandrić: praksa vam je jako loša.  Vidjeli ste što se Srimi dogodilo i kako je 
gradonačelnica Vodica imala problema. Naime, Srima je izgubila poštu upravo zato što, 
najprije je bio problem prostor onda su oni iz  tog prostora otišli, bio im je neprofitabilan a 
gradonačelnica je nastojala zadržati tu poštu jer je ona bitna ali uz sva nastojanja to se nije 
dogodilo. To je politika pošte sve ono što im nije rentabilno, to nam rade i sa prijevozom i sa 
poštama i sa svime a s druge strane imati povlašteni položaj u svemu što se tiče prostora i 
svega drugoga to je za poštu normalno.  
 

 Prijedlog Hrvatske pošte nije prihvaćen JEDNOGLASNO  
 
 

8.Ugovor o subvenciji poduzetništva (Jadranska banka) 
 
Ivan Božikov: od strane Jadranske banke nam je ponuđena varijanta koja mislim da nije loša. 
Neće nas previše opterećivati financijski kroz godinu dana radi se o ugovoru o subvenciji 
poduzetništva kreditnom linijom Jadranske banke. Oni poslovni subjekti koji imaju potpisan 
ovakav sporazum sa Jadranskom bankom imaju pravo na kamatu od 4,9 %, što je dobra 
kamata. A općina može, ukoliko može financirati koliko može, 2% kamate od ugovorenog 
iznosa. U ugovoru stavka 1 je dosta zgodna a to je ukoliko općine ne bi mogla plaćati 
obračunati će se korisniku po onoj kamati od 4,9% , tako da je tu općina u ne daj bože 
nekakvoj situaciji i ima nekakvu ogradu eventualnu to će se na taj način prezentirati korisnica 
kredita i ja mislim da je to jedna dobra stvar. Može jedan dignuti krediti i potrošiti sav novac, 
pri ovome triba odrediti visinu kredita, maksimalnu, oće li to biti 20.000,30.000 eura. Mislim 
da je to dovoljno jer u ovom paketu su i iznajmljivači i znamo u kakvom su stanju apartmani. 
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Boris Bašić: ovaj mi ugovor djeluje preopćenit. Ako se dobro sjećam sa svečane sjednice onda 
je načelnik spomenuo nekakav iznos ukupan od dva milijuna kuna. Za sve one koji bi dizali 
kredite ali to nigdi ne piše.  
Ivan Božikov: ukupan iznos svih kredita maksimalni iznos financiranih kredita je dva milijuna 
kuna. To će se ubaciti. 
Boris Bašić: to znači dva milijuna kuna maksimalno, znači deset pojedinaca dignuti od dvjesto 
tisuća kuna kredita jel to to ili je to maksimalno pojedinačni.  
Ivan Božikov: ne, ne, ne deset pojedinaca po dvjesto tisuća  
Boris Bašić: to se obavezno staviti u ugovor. A druga stvar koja je za općinu zgodna, ali za 
onoga koji uzima kredit je vrlo nezgodna a to je mogućnost da općina u svakom momentu 
može reći „žao mi je ali nema od toga ništa“. to je ono što lagano sliči na one ajme reći 
švicarce, jer ja kao poduzetnik idem u nešto i računam na tih 2% subvencije kamate a posli 2 
miseca ih izgubim.  
Ivan Božikov: ne, ne nije tako, nema tu prevare i nema tu švicaraca. Da li ćemo mi to moći 
pratiti 5,10 godina to će vrijeme pokazati ja vjerujem da oćemo međutim kad se ljudi krenu 
interesirati to je prvo na što će im se skrenuti pažanja. Jer 5 godina je i daleko i blizu, triba im 
skrenuti pažnju i reći im da ukoliko to tako bude da onda plaćaju puni iznos, a taj iznos od 
4,90 na ovako male kredite nema bolje.  
Boris Bašić: ja se slažem sa time, ali ukupno nekakvo opterećenje za općinu to ne bi trebalo 
biti veliki, ako je ukupan iznos kredita dva milijuna kuna onda je gledajući tih 2%  ugrubo vako 
to je 40.000 kn raspoređeno kroz neko vrijeme. To je otprilike onaj naš iznos potpore 
poduzetnicima.  
Ivan Božikov: ne, ne, ne, pardon ufff krivo sam reka. 100.000 kuna godišnje 
Boris Bašić: kamate? 
Ivan Božikov: da. Iznos maksimalno financirane kamate na godišnjoj razini je 100.000 kn  
Boris Bašić: to je već nešto bolje.   
Tome Juraga: znači do 100 000 kuna općina financirati  
Ivan Božikov: ne, ne do 100.000 kuna nego iznos kamate, znači 2% kamate od svih kredita ne 
smije preči 100.000 kuna godišnje.  
Boris Bašić: to je daleko veći iznos kredita ustvari nego što si ti spomenuo dva milijuna  
Nino Putniković: to je pet milijuna.  
Ivan Božikov: pričamo ovo što bi ja tija sada dodati na ovo, a to je da 100.000 kuna bude 
maksimalni godišnji iznos potpore za te kredite, znači kamata je 2% i maksimalni iznos kredita 
bi isto utvrdija  
Boris Bašić: ukupna masa  
Ivan Božikov: ne, nego maksimalni iznos, pojedinca. Je ne možemo jednom dati sve i više 
nema za druge. Ja bi iša na to da se ide na 20.000-30.000 male kredite da što više ljudi to 
digne i da se što više pomogne. Pogotovo iznajmljivači, sigurno će im to biti interesantno, za 
obnoviti kuhinju, postelju.  I onda kad to sve bude gotovo vračam na vijeće i potvrđujemo. 
Ovo glasamo da idemo i onda konačna verzija ugovora 
Boris Bašić: konačna verzija ugovora mora doći tu jer ovo je preopćenito.  
Mateja Bašić: ovo je samo ideja 
Ivan Božikov: ne, sve je dogovoreno samo treba dogovoriti iznose. Maksimalni iznos kamate i 
oče li biti kredit maksimalni 20.000 ili 30.000 eura.  
Boris Bašić: onda mi ne glasujemo o ovome, ovo nam je dano na znanje.  
Nino Putniković: moremo mi glasati da podržavamo pod uvjetom da se  
Ivan Božikov: da se naknadno odrede parametri 
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Tome Juraga: da li imaju druge banke ovakve ugovore sa razvojnom agencijom 
Ivan Božikov: nama to nitko nije nudija niti sam čuja da netko ima. Koliko ja znam u županiji 
ovo ima samo grad Vodice.  
Boris Bašić: ovo bi bila dobra stvar.  
Tome Juraga: sigurno je dobra ali moja zamjerka ovomu je to što investitor koji ide u kredit, 
čovik koji diže kredit on mora ako ga se već subvencionira on mora znati da je do zaključenja 
toga ugovora subvencija stoji.  Nije logično očekivati da će općina zapasti u neke probleme ali 
i nije ni nemoguće. Prema tomu ako je netko dobija uvjet da stekne subvenciju onda je mora 
imati do kraja kreditnog aranžmana. A ne ako ima ima, jer to može ugroziti isplativost 
projekta.  
Ivan Božikov: pa zato smo išli na što manje iznose na što više projekata tako da ne može nikog 
zeznuti. I u konačnici ako se odustane se 4,9 u drugom slučaju bi bilo 8% na tako male iznose.  
Boris Bašić: načelno podržimo i tražimo konačnu verziju da dođe na vijeće.  
Ivan Božikov: jedino još vezano za visinu kredita. Koja bi bila visina po kreditu?  
Nino Putniković: mislim da priko 20.000 eura to bi bilo nešto ala šta su ovi nenamjenski 
krediti u bankama. To je negdi do 20.000 eura nisam čuo da ima neka banka priko, to je 
140.000 kuna i uz ovu kamatu, mislim da ne bi trebao biti veći od toga. Trebalo bi to stvarno 
vidjeti, možda se čak raspitati kod nekakvih  
Ivan Božikov. Evo ja bi reka nekakvih 30.000 eura i neću ja odlučivati tko će dobiti a tko neće 
nego banka, banka će odobriti svakomu tko ispunjava uvjete.  
Boris Bašić: ali to upravo ugrožava ovu mogućnost općine da subvencionira kamatu, ako se 
može bilo tko javiti. Ako nema ograničenja ukoliko ukupno ugovor može podnijeti kredita  
Ivan Božikov: 100.000 kuna je kamata godišnje 2%, znači koliko je to kredit, dvadeset milijuni 
kuna 
Nino Putniković: to bilo bilo pet milijuna. Znači, podržavamo uz 
Boris Bašić: uz obvezu da se konačna verzija dostavi vijeću.  
Ivan Božikov: da se odredu limiti.  
Boris Bašić: o da se ponovno glasuje na vijeću.  
Mateja Bašić: znači, zaključak da se konačna verzija dostavi vijeću na ponovno glasovanje, sa 
svim pripadajućim iznosima kredita, maksimalni iznosima potpore, tko je za 

 

 Prihvaćeno JEDNOGLASNO ZA 
 
 

9.Zahtjev Ene Jajaš 
 
Ivan Božikov: zahtjev je doša u općinu ovo proliće gdje je tražena suglasnost načelnika za 
obavljanje djelatnosti te koja se navodi. S obzirom da se radi o velikom terenu i ozbiljnijem 
zahvatu u prostoru mišljenja sam bija da se ova točka raspravi i pošto se radi o Slanici o 
jednom osjetljivom prostoru koji se tako i tretira i u prostornom planu koji je važeći i dovodi u 
pitanje  i čak željezničara, a isto tako znamo kakve smo imali  negodovanja od pojedinaca 
vezano za štekat ugostiteljskog objekta Morski pas. Tako da sam ovu točku dnevnog reda 
stavija na vijeće na razmatranje koja je dodatno dana ovomu odboru za prostorno planiranje 
na dodatno razmatranje. Nakon razgovora odbor je to prihvatija i sad je što se mene tiče na 
vijeću. Mogu reći da ovakve djelatnosti su po meni u biti za Murter dobro došle iz razloga šta 
je murterska situacija takva kakva je i financijske mogućnosti su takve kakve jesu. Teško neki 
pojedinac može planirati jače zahvate, ali s druge strane imamo te situacije u prostornom 
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planu i strategiju koja nije gotova. .  
Vedrana T. Šandrić: formulirajte, općinsko vijeće daje suglasnost  
Mateja Bašić: znači, općinsko vijeće daje suglasnost za obavljanje ugostiteljskih usluga u 
domaćinstvu  
Mate Skračić: ali kako je navedeno, u kojem će se navesti, o tome smo i na odboru, znači, u 
kojem će se navesti broj smještajnih jedinica, koji su oni u toj kategoriji kamp u domaćinstvu i 
tražili.  
Mateja Bašić: sukladno zahtjevu 
Mate Skračić: ona tu navodi 7 smještajnih jedinica, tako i u rješenju treba pisati. Da ne bi 
došlo 50 kuća. 
Mateja Bašić: najviše 7 smještajnih jedinica.  
 

 Zahtjev Ene Jajaš prihvaćen je JEDNOGLASNO  
 

10.Prijedlog Odluke o odricanju od prava prvokupa – Otok RADEJ, vlasnik BOŽIKOV 
 

 Prijedlog Odluke o odricanju od prava prvokupa – Otok RADEJ, vlasnik BOŽIKOV 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

11.Zaključak Upravnom vijeću NP Kornati za iniciranje prostornog plana 
 
Ivan Božikov: još jedan put da vijeće uputi dopis da se hitno pristupi tomu poslu. 
Mateja Bašić: izradi prostornog plana.  
 

 Zaključak Upravnom vijeću NP Kornati za iniciranje prostornog plana prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

12.Pismo namjere Luka marine i Brodomehanika 
 
Mate Skračić: kako smo rekli, mi možemo sada načelno dati potporu ili ne toj inicijativi, ali 
dok se ne stvore neki preduvjeti i u prostornom planu, a i dok ne krene komunikacija sa onim 
koji izdaje koncesije mi možemo govoriti koliko oćemo. Mi možemo sada doniti nekakav 
zaključak, Vedrana će to bolje reći, da podupiremo tu inicijativu i da ćemo nešto u tom 
smjeru u narednim koracima raditi. Drugo mi sada ne možemo ništa.  
Boris Bašić: možemo jedino dovesti u pitanje granicu koncesija, ali to ne mi nego putem 
ministarstva ali to je malo jači zalogaj.  
Mate Skračić: tako je, ali možemo reći da smo za tu inicijativu  
Ivan Božikov: morate  znati jednu stvar, a to je najvažnije da se ovakva djelatnost na obali ne 
može raditi bilo di. Za to mora postojati u prostornom planu točno namijenjen prostor, 
odnosno luka u kojoj takva djelatnost moguća. Luka otvorena za javni promet je jedina 
varijanta a da nije luka nautičkog turizma di se ovakva djelatnost može obavljati. U 
izmjenama i dopunama koje su predloženi velike površine veliki dio obalnog dijela i mora su 
bile predviđene za luku otvorenu za javni promet di su upravno ovakve djelatnosti moguće 
smjestiti. u ovom trenutku mi i nemamo poziciju praktički za ovakvu djelatnost  što se tiče tog 
obalnog morskog dijela di imamo pristup obali. Znači, ono šta triba hitno izmjene i dopune, 
hitno proširiti lučka područja ne bili se prostor za ovakve radnje moga otvoriti. 
Nino Putniković: to ćemo mi sve  napraviti.  
Mateja Bašić: pod ovom točkom daje se zaključak da načelno podržavamo ovakvu inicijativu  
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Mate Skračić: i da će se to naći na odboru za prostorno planiranje i da će se naći na temama 
izmjena i dopuna prostornom plana, a onda kasnije uz napor i načelnika i ostalih trebamo ići  
Mateja Bašić: u konkretnije stvari 
Mate Skračić: da. 
Mateja Bašić: tko je za ovakav zaključak? 
 

 Zaključak prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 
 
 
 

13.Izmjena odluke o osnivanju odbora za prostorno planiranje i uređenje 
 
Mate Skračić: u osnovnoj odluci je 7 članova. Funkcioniralo je koliko je, troje ljudi je dalo  
ostavku ili ćemo napraviti sada izmjenu da se na pet članova smanji taj sastav i dopunimo 
jednog člana sada ili kako je reka načelnik četiri čovika su kvorum od sedam makar po meni 
to nije sistem za raditi. Ja sam za to da se ipak izmjeni odluka, da se sastav smanji na 5 ljudi, 
lakše se sastanu. Imate li prijedloge za tog jednog člana? Imamo mi alternativu, mi smo zvali 
jednog čovika i predlažemo Vladimira Turčinov, on je geodet mlad je i ima volju sudjelovati. 
Mateja Bašić: prijedlog Mate Skračić da Vladimir Turčinov bude peti član odbora za prostorno 
planiranje. 
Vedrana T. Šandrić: odluka će biti izmijenjena ali onda sada donosite rješenje o imenovanju 
članova biti ćete svi imenom i prezimenom plus Vladimir i onda u završnoj odredbi da se  
rješenje prije doneseno stavlja van snage.  
 

 Prijedlog je prihvaćen JEDNOGLASNO 

 

Sjednica je završena u 21.30 sati 

 

 
Zapisničar:                      Predsjednica: 
Vesna Juran          Mateja Bašić 


